
Protokół Nr XXIV/22
z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 23 lutego 2022r.             
w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1435. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni:  Mariusz 
Cieślik i Mariusz Pyzowski 
W sesji uczestniczyli również:

1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 
Boguszewski.
P – kt 1.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXIV sesji VI kadencji Rady 
Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 
Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Walentynę Kwiatkowską, Pana Sekretarza Jerzego 
Woźniaka oraz obsługę. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 
15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 
uchwały. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad państwo radni otrzymali wraz z 
zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce zabrać głos? 
Propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone. 
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski stwierdził, że ponieważ propozycje zmiany 
porządku obrad nie zostały zgłoszone Rada Powiatu w dniu dzisiejszym będzie obradowała 
zgodnie z porządkiem obrad przesłanym państwu radnym wraz z zaproszeniami na dzisiejszą 
sesję.

Porządek XXIV sesji Rady Powiatu przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 
2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) odwołania członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego
d) wyboru członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego
e) zmiany Uchwały Nr XXIII/186/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 27 stycznia 2022r. 
5.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
6.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2. 
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  
radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?
Uwagi do protokołu z XXIII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.
P – kt 3.
Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 
oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma pytania do 
przedstawionego sprawozdania?
Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.
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P – kt 4.
Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 
z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 
– 2029.
Przewodniczący Rady zapytał, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 
uchwały?
Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.
Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z
dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 
– 2029 głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIV/191/22 – w  załączeniu do 
protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady 
Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 
dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 
pytania do przedłożonego projektu uchwały?
Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z
dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 
głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIV/192/22 – w  załączeniu do 
protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady 
Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Siemiatyckiego na 2022 rok  stanowi załącznik do protokołu.
Kolejny projekt uchwały dotyczył odwołania członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu Siemiatyckiego. 
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 
na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?
Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg Wniosków i  Petycji Rady 
Powiatu Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Uchwała Nr XXIV/193/22 – w  załączeniu do 
protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie odwołania członka Komisji Skarg Wniosków i 
Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.
Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
Siemiatyckiego.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o zgłoszenie kandydata do funkcji członka 
komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu.
Wicestarosta Sylwester Zgierun zgłosił kandydaturę radnego Wiesława Klepackiego. Krótkie 
uzasadnienie: bardzo doświadczony samorządowiec, wiele lat pracy w Zarządzie Powiatu 
Siemiatyckiego. Wicestarosta wyraził opinię, że będzie bardzo dobrym kandydatem na to 
stanowisko.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radny Wiesław Klepacki wyraża zgodę na 
kandydowanie?
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Radny Wiesław Klepacki wyraził zgodę na kandydowanie.
Inne kandydatury nie zostały zgłoszone.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Wiesława Klepackiego na członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego.
Za wyborem radnego Wiesława Klepackiego na członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że na członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
Siemiatyckiego wybrany został radny Wiesław Klepacki przy 14 głosach „za”, 1 głosie 
„wstrzymującym się”.
Protokół głosowania jawnego w sprawie wyboru radnego Wiesława Klepackiego na członka 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 
Siemiatyckiego podjęła Uchwałę Nr XXIV/194/22 z dnia 23 lutego 2022r. w sprawie wyboru 
członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady 
odczytał treść uchwały. Uchwała Nr XXIV/194/22 – w załączeniu do protokołu.
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany  Uchwały Nr XXIII/186/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 
dnia 27 stycznia 2022r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i 
inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 
specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 
na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?
Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr XXIII/186/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z
dnia 27 stycznia 2022r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i 
inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 
specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku głosowało 15 
radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Uchwała Nr XXIV/195/22 – w  załączeniu do 
protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmiany  Uchwały Nr XXIII/186/22 Rady 
Powiatu Siemiatyckiego z dnia 27 stycznia 2022r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 
pobierane przez uczelnie i inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
zawodowe nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie 
jest przyznawane w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki 
w 2022 roku stanowi załącznik do protokołu.
P – kt 5.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski odczytał podziękowanie przekazane przez dzieci i 
pracowników Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego w Bacikach Średnich.
Przewodniczący Rady poinformował również o dokonaniu wpłaty na rzecz uczniów Zespołu Szkół 
Specjalnych w Siemiatyczach. 
Głos zabrała radna Irena Wysocka, która poinformowała, że ma pytanie a zarazem prośbę: jest 
akurat z tej gminy gdzie mamy bardzo dużo wojska, wojsko jest to mały problem ale rozpoczęła się
budowa ogromnego płotu na granicy. Firmy rozjeżdżają tak drogi powiatowe że są odcinki, gdzie 
ciężko jest przejechać samochodem osobowym. Radna Irena Wysocka zwracając się do Starosty 
zapytała, czy Starosta rozmawiał czy planuje rozmawiać z przedstawicielami tych firm żeby brali 
pod uwagę że będą musieli naprawić to, co rujnują w tej chwili. Radna Irena Wysocka poprosiła 
aby coś zrobić nawet doraźnie jednocześnie  zaznaczyła że wie, że teraz się nie opłaca robić bo 
drogi będą rozjeżdżone ale jeszcze trochę to nie będziemy mogli przejechać. Zaczynają być 
odcinki, gdzie jest tragedia aby przejechać samochodem osobowym.
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Starosta Marek Bobel stwierdził, że dobrze że pani radna porusza ten temat chociaż sprawa dróg
to nie jest zadanie powiatu siemiatyckiego.
Radna Irena Wysocka poinformowała, że chodzi o drogi powiatowe.
Starosta Marek Bobel poinformował, że robimy wszystko, co jesteśmy w stanie. Wysłaliśmy 
wnioski do firm, które budują na terenie naszego powiatu do wiadomości wójtom gmin i ministrowi 
spraw wewnętrznych, który odpowiada za budowę płotu z prośbą – żądaniem aby najpierw te drogi
zinwentaryzować pod względem technicznym a inwentaryzacja polega na tym, aby wszystkie te 
drogi sfilmowano odpowiednimi urządzeniami aby później porównać jaki jest stan po zakończeniu 
budowy. Starosta Marek Bobel podkreślił, że ta budowa jest i będzie i bardzo dobrze że ona jest, 
Starosta zaznaczył że nie uważa tak jak pani mówi że wojsko to jest problem, cieszy się że jest 
wojsko bo gdyby wojska nie było to na tym terenie byłoby tragicznie. Drogi zostaną odbudowane, 
taka jest też deklaracja rządu i pana premiera Morawieckiego. Starosta poinformował, że mówił 
wczoraj dla Katolickiego  Radia Podlasie że  jeśli nasze wnioski zostaną uwzględnione – Starosta 
poinformował, że zaraz poda kwoty na poszczególnych odcinkach z jakimi zwróciliśmy się do 
Wojewody Podlaskiego bo będzie to za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego. Starosta 
stwierdził, że gdyby to wyszło to drogi te byłyby lepsze niż były dwa lata temu kiedy nie było ani 
służb ani ruchu na granicy. Jasnym jest że drogi te będą rozjeżdżane bo biorąc pod uwagę sprzęt, 
który tam pracuje to drogi te są takiej kategorii że one nie mają prawa wytrzymać, one będą 
rozjeżdżane bo nie są dostosowane do  standardu ruchu samochodów ciężarowych. Starosta 
wyraził nadzieję, że działania polskiego rządu doprowadzą do tego, że po zakończeniu budowy 
drogi będą lepsze niż były dwa lata temu. Starosta Marek Bobel poinformował, że odczyta pani 
radnej , zwróciliśmy się na wniosek pana wojewody, pan wojewoda przygotowywał zestawienie 
potrzeb. Starosta zaznaczył, że mówi tylko o drogach powiatowych nie o drogach gminnych bo 
gminy przyległe czyli Gmina Mielnik, Nurzec i Milejczyce złożyły odrębne wnioski i każda gmina 
złożyła w granicach 5 mln zł. My na drogi powiatowe w strefie przygranicznej złożyliśmy na  
dofinansowanie w kwocie 17.024.000 zł. Są to potężne odcinki dróg . Na terenie  Gminy Mielnik: 
Mielnik – Sutno – Niemirów jest to droga bitumiczna, długość 9 km, podzielona na odcinki 1, 2 i 3, 
łączna kwota 6.169.000 zł  koszt zadania. Druga droga powiatowa 1769B Koterka – Tokary – 
Klukowicze – Zubacze jest to droga bitumiczna o długości 4,5 km, wartość zadania wyceniona 
przez nas jest to 3.600.000 zł. Droga bitumiczna Milejczyce – Rogacze – Miedwieżyki jest to 
nawierzchnia bitumiczna o długości 5 km 400m podzielona na dwa odcinki, kwota przez nas 
wyceniona jest to 4.420.000 zł.  Droga powiatowa 1785B Mielnik – Mętna – Adamowo – droga o 
nawierzchni bitumicznej o   długości 2,5 km  podzielona na dwa odcinki: Mielnik – Mętna oraz w 
miejscowości Mętna, łączna kwota naszej wyceny jest to 1.720.000 zł. Droga powiatowa 1750B w 
Milejczycach ul Świętej Barbary jest potężna żwirownia i duży ruch samochodów z tego kierunku, 
jest to droga o długości 2.250m, wycena jest to 1.113.000 zł co daje nam łączną kwotę 17.024.359 
zł. Taka jest kwota wnioskowana do pana wojewody, zobaczymy jakie będą tego efekty, Starosta 
wyraził nadzieję, że będzie to całość, zbudujemy potężne odcinki dróg na tym terenie. W tej chwili 
nie ma możliwości łatania tych dziur, jeśli już to położylibyśmy nakładki na  odcinkach 
kilkudziesięciu czy kilkunastu metrów ale żadna firma w tej chwili nie robi masy na gorąco więc 
musimy czekać kiedy jakakolwiek firma uruchomi otaczarnię i jeśli będzie uruchomiona to takie 
nakładki będą robione na różnych odcinkach dróg bo tych dróg jest więcej niż tu przytoczonych, 
byliśmy z wicestarostą na objeździe w tym tygodniu, wiemy gdzie sytuacja jest najgorsza i gdzie 
byśmy chcieli w pierwszej kolejności te krótkie nakładki położyć. Jest to uzależnione od tego, kiedy
masa na gorąco zostanie wytworzona przez firmę budowlaną.
Radna Irena Wysocka podziękowała, jednocześnie podkreśliła, że miała na myśli że  to nie 
problem kiedy jeździło tylko wojsko, problem jest teraz kiedy zaczęły jeździć wielkie firmy, u nas 
buduje bodajże Budimex. Radna Irena Wysocka serdecznie podziękowała jednocześnie 
podkreśliła, że zdaje sobie sprawę że teraz jest bez sensu robić drogę ale jak będzie masa być 
może da się naprawić to, co najważniejsze.
Starosta Marek Bobel poinformował, że nam też zależy na tym, wiemy jakie odcinki są najgorsze,
które drogi wymagają szybkich nakładek ale dopóki nie ma masy na gorąco niestety musimy 
czekać. Jest to również krótki odcinek ul. Armii Krajowej w Siemiatyczach,  gdzie stan nawierzchni 
jest zły , na Mętnej, jest odcinek za Radziwiłłówką, gdzie trzeba byłoby zrobić nakładki i wiele, 
wiele innych. Nie ma jeszcze wiosny, gdyby była wiosna być może firmy ruszałyby z wytwórniami 
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mas. 
P – kt 6.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 
podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXIV sesji VI kadencji Rady Powiatu 
Siemiatyckiego.
Na tym protokół zakończono i podpisano.
PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 
Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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